
توقیف محموله 8 میلیارد ریالی آلات موسیقی قاچاق آژیر

گروه اجتماعی:  در بسته خبری رویداد های حادثه ای در بخش حوادث 
»وطن  امروز«، از توقیف یک محموله حامل آلات موسیقی قاچاق در 
اراک و همچنین هش��دار پلیس درباره شیوه تازه کلاهبرداری های 
س��ایبری، خبرهایی به نقل از مقامات استانی نیروی انتظامی نقل 
شده است. جانشین فرماندهی انتظامی استان مرکزی از توقیف یک 
محموله حامل آلات موس��یقی قاچاق ب��ه ارزش 8 میلیارد ریال در 
اراک خبر داد. به گزارش ایرنا، س��رهنگ یوسف سپهوند، جانشین 
فرماندهی انتظامی استان مرکزی با بیان این مطلب گفت: ماموران 
اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس آگاهی استان در تحقیقاتی از 
جابه جایی یک محموله بزرگ کالای قاچاق از محورهای مواصلاتی 
اس��تان مطلع شدند و برنامه ریزی لازم برای شناسایی و توقیف این 
محموله آغاز شد. وی افزود: با تمهیدات اجرایی پلیس، کامیون حامل 
کالای قاچاق در یکی از محورهای مواصلاتی اراک شناسایی و متوقف 
شد. این مقام انتظامی استان اراک خاطرنشان کرد: پس از بازرسی از 
این کامیون 678 عدد گیتار، 45 عدد پیانو، 44 عدد بلندگو، 45 عدد 
ارگ، 50 میکس��ر صدا، 51 پدال 37 آدابتور و 2 عدد آمپلی فایر که 
کارشناسان ارزش این محموله را 8 میلیارد ریال برآورد کردند، کشف 
شد. سرهنگ سپهوند با اشاره به اینکه کالاهای مکشوفه از یکی از 

بنادر جنوبی کشور بارگیری و به مقصد تهران در حال جابه جایی بود، 
گفت: در این عملیات یک نفر دس��تگیر و پس از تشکیل پرونده به 

مراجع قضایی معرفی شد.
شگرد جدید کلاهبرداران سایبری  ■

همچنین رئیس پلیس فتای استان خراسان رضوی گفته است: 
»کلاهبرداران س��ایبری این روزها با دس��تیابی به کد فعالس��ازی 
ش��بکه های اجتماعی براحتی تحت نام و عنوان فرد از دوس��تان و 
آش��نایان وی کلاهبرداری می کنند«. سرهنگ  جواد جهانشیری با 
بیان این مطلب افزود: متاس��فانه این نوع کلاهبرداری های سایبری 
در پی اعتماد و غفلت کاربران صورت می گیرد که خود کد فعالسازی 
شبکه های اجتماعی را در اختیار دیگران قرار می دهند. وی با اشاره 
به یکی از پرونده های موجود در پلیس فتای خراسان رضوی در این 
باره خاطرنشان کرد: مرد جوانی با در دست داشتن مرجوعه قضایی 
به پلیس فتای اس��تان مراجعه و ش��کایتی را مبنی بر کلاهبرداری 
س��ایبری ارائه کرد که در بررس��ی اظهارات شاکی پرونده مشخص 
ش��د این فرد با دختر جوانی در یکی از ش��بکه های اجتماعی آشنا 
ش��ده که دختر جوان به بهانه آشنایی بیش��تر قبل از ازدواج از وی 
می خواهد کد فعالسازی عضویتش در شبکه اجتماعی را برای نصب 

روی رایانه اش ارسال کند و با بررسی مکالماتش بیشتر با شخصیت 
وی آشنا شود. رئیس پلیس فتای استان خراسان  رضوی افزود: دختر 
جوان با استفاده از اطلاعات آشنایان و بستگان مرد خواستگار که از 
طریق شبکه اجتماعی با هم در ارتباط هستند، از 3 نفر آنها با بیان 
نیاز فوری، مبالغی را کلاهبرداری می کند. س��رهنگ جهانشیری با 
بیان اینکه کارشناسان پلیس فتا با یکسری تحقیقات فنی متهم را 
شناسایی و با هماهنگی قضایی وی را دستگیر کردند ، تصریح  کرد: 
متهم 32 ساله که با ترفندی خود را به شاکی نزدیک و با شخصیت 
کاذب، سن، شغل و سایر مشخصات خود را غیرواقعی عنوان کرده 

بود در برابر شواهد فنی به بزه انتسابی اعتراف کرد. 

اجتماعي 0 4

رئیس سازمان مدیریت بحران کشور  اعلام کرد
روند  کند پرداخت خسارت سیلاب 

»روند پرداخت خس��ارت سیلاب به دلیل 
مش��کلات مالی به کندی ص��ورت می گیرد«.  
ب��ه گ��زارش »وطن ام��روز« اس��ماعیل نجار، 
رئیس س��ازمان مدیریت بحران کشور با بیان 
ای��ن مطلب گفت: از آنجا که مش��کلات مالی 
وج��ود دارد روند کار به کندی پیش می رود اما 
پیگیری می ش��ود تا این موضوع سریع تر شود 
البت��ه در بخش بازس��ازی تفاهمی که با بنیاد 
مس��کن انقلاب اسلامی در سطح کشور داریم 
روند کار متوقف نیست. وی با بیان اینکه باید 
بر ساخت وسازها نظارت درس��ت شود، افزود: 
یک��ی از کارهایی ک��ه نیازمند اعتب��ار دولت 
نیس��ت نظارت بر ساخت وسازهای مردم است 
ک��ه در این زمینه آیتم های جانمایی، آزمایش 
خاک، استفاده از مصالح استاندارد و کارگر ماهر 
و نظارت دقیق مورد تأکید اس��ت. نجار اضافه 
کرد: توصیه می ش��ود در م��واردی که نیاز به 
تأمین اعتبار نیست نظارت شود. دستگاه های 
اجرایی ردی��ف اعتباری دارند ک��ه باید از این 
طریق پیگیری کنند و همه منتظر تأمین اعتبار 
ماده 10 و 12 نباشند. نجار با بیان اینکه انتظار 
داری��م اگر دس��تگاه های اجرایی ردیف بودجه 
دارند آن را هزینه کنند سپس از ما درخواست 
اعتبار کنند، یادآور شد: اگر دولت برنامه ریزی 
می کن��د و ردیف دارد بای��د آن را دنبال کنید 
تا به نتیجه برس��ید.  وی در ادامه گفت: سال 
 گذشته در راستای بحران آب کشور از این محل
800 میلیارد تومان توافق شد و در اختیار وزارت 
نیرو قرار گرفت. در مواردی که منجر به بحران 
اس��ت و ردیف ندارد اعتبار می دهیم، بنابراین 
دس��تگاه های اجرایی تا جایی که می توانند از 

اعتبارات و امکانات خود استفاده کنند. 

اعزام ۹ هزار مددجوی امداد به مشهد
 مدیرکل کمیته امداد اس��تان تهران از اعزام
۹ ه��زار مددجو به مش��هد مقدس خب��ر داد. 
محس��ن ولیئی، مدیرکل کمیته امداد اس��تان 
تهران با اشاره به اینکه اعزام  خانواده های تحت 
حمایت به اردوه��ای زیارتی یکی از برنامه های 
فرهنگی این نهاد اس��ت، به مهر گفته اس��ت: 
کمیته امداد هر سال برای ارتقای سطح فکری، 
فرهنگی و معنوی مددجویان، برنامه های متفاوت 
و متنوعی برگزار می کند. اردوهای زیارتی یکی از 
برنامه های فرهنگی این نهاد است که باعث نشاط 
روحی و روانی، تقویت باورهای دینی و اعتقادی، 
ایجاد روحیه خودباوری و آشنایی مددجویان با 
موضوعات فقهی و اعتقادی می شود. وی اظهار 
داش��ت: کمیته امداد س��فر زیارت��ی و معنوی 
عتبات عالیات را یکی از ش��اخصه های س��بک 
زندگ��ی اس��لامی و ایرانی می داند ک��ه در این 
زمینه تاکنون 4 کاروان اعزام شده است و شنبه 
هشتم آبان شاهد اعزام پنجمین کاروان هستیم 
که مجموع اعزام ش��دگان به این سفر زیارتی با 
احتساب این کاروان 42 نفره به 210  نفر رسیده 
اس��ت. ولیئی با اشاره به اینکه این سفر معنوی 
 ب��ه صورت زمینی اس��ت، گفت: در این س��فر

7 روزه، زائران کربلا حدود 5 روز را در شهرهای 
زیارتی کش��ور ع��راق از جمله نج��ف، کربلا و 
س��امرا اقامت خواهند کرد. اولوی��ت اعزام برای 
مددجویانی که تاکنون موفق به زیارت حرمین 
شریفین نش��دند و همچنین بانوان سرپرست 

خانوار است. 

هشدار درباره مرگ های ناشی از 
 COگاز

مدیرکل پزشکی قانونی استان تهران با سرد 
شدن هوا و افزایش استفاده از وسایل گرمایشی 
گازس��وز در من��ازل، ادارات و اماک��ن تجاری، 
درب��اره افزایش مرگ ناش��ی از گازگرفتگی با 
گاز CO هش��دار داد. به گ��زارش خبرگزاری 
صداوسیما، مسعود قادی پاشا با اعلام اینکه در 
سال گذش��ته 141 نفر و در 6 ماه اول امسال 
48 نفر در استان تهران به دلیل مسمومیت با 
 گاز مونواکسیدکربن جان باخته اند که نسبت به
 6 م��اه س��ال گذش��ته، 40 م��ورد ب��وده و
20 درصد افزایش داشته است، بر لزوم رعایت 
اصول ایمنی در اس��تفاده از وسایل گرمایشی 
گازس��وز تاکید کرد. وی اس��تفاده از وس��ایل 
گازس��وز و گرمایش��ی ب��دون دودکش، نقص 
در دودکش و نش��ت گاز به فضای مس��کونی، 
استفاده از وسایل خوراک پزی برای گرمایش و 
نبود تهویه درست و مناسب محیط را از جمله 
مهم تری��ن دلایل تولید و تجم��ع گاز CO در 
منازل و اماکن تجاری و اداری دانست و تاکید 
کرد: در صورت اس��تفاده از وس��ایل گرمازای 
دودک��ش دار حتما دودکش ها کاملا بررس��ی 
شوند.  قادی پاشا افزود: گاز CO بدون بو و طعم 
است فرد متوجه گازمونواکسیدکربن نمی شود .

نماینده قالیباف در ستاد اربعین خبر داد
اعزام ۷۰۰ اتوبوس از  تهران

برای زائران اربعین

نماینده قالیباف در س��تاد اربعی��ن از اعزام 
قری��ب ب��ه 700 دس��تگاه اتوبوس ب��ه منظور 
جابه جای��ی زائ��ران اربعین از مرزها به کش��ور 
عراق خبر داد. به گزارش »وطن امروز«، مجتبی 
عبدالله��ی، نماینده قالیباف در س��تاد اربعین 
ب��ا بیان این مطلب گفته اس��ت: »علاوه بر این 
تعداد اتوبوس، قرار است با همکاری کلانشهرها 
در مجموع حدود ه��زار اتوبوس در ایام اربعین 
به عراق برود«. وی با اش��اره به راه اندازی کمیته 
خدمات شهری ویژه ایام اربعین از سوی وزارت 
کش��ور اظهار داشت: مس��ؤولیت این کمیته به 
ش��هرداری تهران محول ش��د و قرار است تمام 
کلانشهرها در حوزه خدمات رسانی با ما همکاری 
داشته باش��ند. در این باره نیز تاکنون جلسات 
متعددی با شهرداران یا معاونان خدمات شهری 
به منظور تقسیم وظایف و برنامه های خدماتی 
در مرزها و داخل خاک عراق برگزار کرده ایم. وی 
با یادآوری نقش هر یک از بخش های شهرداری 
تهران برای خدمات رسانی در ایام اربعین افزود: 
پیش بینی کرده ایم تا ش��هرداری منطقه 4 در 
م��رز چزابه، منطقه 5 در م��رز مهران و منطقه 
6 در مرز ش��لمچه اقدام��ات لازم برای نظافت، 
خدمات رسانی به زائران و برپایی موکب را انجام 
دهند. نماینده تهران در ستاد اربعین همچنین 
ب��ه موضوع حمل ونق��ل زائ��ران در خاک عراق 
اش��اره و عنوان کرد: قرار است شهرداری تهران 
قریب به 550 تا 700 دس��تگاه اتوبوس را برای 
جا به جایی زائران در داخل خاک عراق اعزام کند. 
 البته با همکاری سایر کلانشهرها در مجموع بین

۹00 تا 1000 اتوبوس مسؤولیت نقل و انتقال 
زائران عزیز را برعهده خواهند داشت. عبداللهی 
اعزام نیروهای خدماتی برای نظافت و آماده سازی 
نجف و کربلا را از دیگر اقدامات معرفی و تصریح 
ک��رد: در نظر داریم 2100 نیروی خدماتی را به 

نجف اشرف و کربلای معلا اعزام کنیم.

آلودگی هوا عامل التهاب عروق 
متخصصان سلامت هشدار داده اند آلودگی 
هوا حت��ی در اف��راد جوان و س��الم نیز باعث 
آسیب دیدن عروق خونی می شود. به گزارش 
ایس��نا، متخصصان آمریکایی در یک مطالعه 
جدی��د دریافتند آلودگی ه��وا باعث التهاب و 
آسیب دیدگی عروق خونی در افراد جوان، سالم 
و غیرسیگاری می شود. پیش تر آشکار شده بود 
آلودگی هوا با بروز بیماری های قلبی- عروقی و 
مرگ و میر ناشی از آن مرتبط است اما معلوم 
نبود ای��ن فاکتور در واقع چگون��ه روی عروق 
خونی تاثیر می گذارد که منجر به تشدید خطر 
ابتلا به این بیماری ها می ش��ود. در این بررسی 
 متخصص��ان روی ذرات معلق با قطر کمتر از
2/5 میک��رون در هوای آل��وده مطالعه کردند. 
همچنین ش��رکت کنندگان در ای��ن مطالعه 
شامل 72 فرد سالم، جوان و غیرسیگاری بودند 
که میانگین س��نی آنها 23 سال بود. در طول 
زمس��تان های 2013، 2014 و 2015 میلادی 
نمونه های خونی از این افراد تهیه شده و مورد 
آزمایش قرار گرفت. نتایج آزمایش ها آشکار کرد 
این ذرات معلق با بروز چندین تغییر غیرعادی 
در بدن همراه است که این تغییرات نشان دهنده 
آسیب و مرگ سلولی است. براساس این مطالعه 
که در مجله »تحقیقات گردش خون« انجمن 
قلب آمریکا منتشر شده، آلودگی هوا همچنین 
با افزایش سطح پروتئین هایی مرتبط است که 
مانع از رش��د عروق خونی می ش��ود و در عین 

حال التهاب عروق را تشدید می کند. 

استقرار »موتورلانس«ها
 در خیابان های پایتخت

ته��ران  خیابان ه��ای  تم��ام  در  ب��زودی 
موتورلانس مس��تقر خواهد ش��د. به گزارش 
ایلنا، پیرحس��ین کولیوند، سرپرست اورژانس 
کشور با بیان این مطلب گفته است: »با توجه 
ب��ه وجود معضلات ترافیکی و تس��ریع در امر 
خدمات دهی در ش��هرهای بزرگ به کارگیری 
موتورآمبولانس ه��ا و ارائ��ه خدم��ت توس��ط 
کار شناسان زبده، در دست اقدام است و بزودی 
در تمام خیابان ه��ای تهران این موتورلانس ها 
مستقر خواهد شد«. سرپرست اورژانس کشور 
 گفت: همچنین توس��عه اورژان��س هوایی به

28 پایگاه در سراس��ر کش��ور را در دستور کار 
داریم. وی افزود: توسعه پایگاه ها و آمبولانس های 
115در مقابله با بحران کمک کننده است. وی 
افزود:  در حوزه نیروی انس��انی که از مهم ترین 
حوزه های پیش بیمارستانی است، 3800 نیرو 
به اورژانس پیش بیمارستانی اضافه خواهد شد. 
همچنین دوره آم��وزش همگانی را برای تمام 

پایگاه ها در برنامه داریم. 

نبض جامعه

»رئیس جمه��ور  اجتماع�ی:  گ�روه 
توضی��ح ده��د که چ��ه اف��رادی در 
اخت��لاس و سوءاس��تفاده ها دس��ت 
داشتند و چه کسانی حامی این افراد 
بودند که آنها منصوب ش��دند و چه 
اقدامات��ی برای برخورد با آنها صورت 
گرفته است«.محمود فرشیدی، وزیر 
اس��بق آموزش وپرورش ب��ا بیان این 
مطلب به فارس اظهار داشت: صندوق 
ذخیره فرهنگیان یک حرکت مثبتی 
بود تا درص��دی از حقوق فرهنگیان 
کم شود و معادل همان را هم دولت 
بپردازد تا یکسری فعالیت اقتصادی 
ص��ورت گی��رد و کمبوده��ای مالی 
معلمان تا حدودی جبران شود. وی 
با بیان اینکه زمان��ی، ایجاد صندوق 
ذخیره فرهنگی��ان کار جدیدی بود، 
افزود: زمان��ی بانک های خصوصی یا 
نبود یا اینکه جزو اولین حرکت هایی 
بود که صن��دوق ذخیره فرهنگیان و 

بعد هم بانک سرمایه برای کمک به معلمان ایجاد 
شد. وزیر اسبق آموزش وپرورش گفت: بعدها که ما 
در صندوق ذخیره فرهنگیان و بانک سرمایه توفیق 
خدمت پیدا کردیم، دوستانی که منصوب کردیم، 
موضوعات مالی مورد اش��کالی را مطرح کردند که 
اس��تفاده ها یا سوءاستفاده هایی صورت گرفته بود؛ 
دوستانی هم که  بعد از ما آمدند فعالیت های خوبی 
انجام دادند و شاهد روند رو به رشد صندوق ذخیره 
فرهنگیان بودیم. حتی آقای امیدعلی هنگام تحویل 

مدیریت، گزارش خوبی ارائه داد. 
فرشیدی ادامه داد: بعد از آمدن آقایان، یکسری 
مس��ائل پیش  آمد که جای سوال دارد؛ اولاً افرادی 
که منصوب ش��دند در دوره های قبل دارای سوابق 
مورد اش��کال بودند یا حداقل این بود که در کمک 
ب��ه معلمان ناموفق بودند؛ م��واردی مانند اینکه با 
سوءاس��تفاده شخصی و خویشاوندس��الاری، اقوام 
خودش��ان را منصوب کردند که به صورت مستند 
محرز ش��د، پس چه دلیلی داش��ت همان افراد به 
صن��دوق بازگردند و چه هدفی از این قضیه وجود 
داش��ت. وی افزود: اکنون واقعیات تلخی روی داده 
و افرادی دس��تگیر شدند که پیش از این منکر هر 
نوع ماجرای��ی بودند و این��ک اعتبارزدایی صورت 
گرفته نس��بت ب��ه صندوق ذخیره ک��ه متعلق به 
فرهنگیان اس��ت که باید حل شود، بویژه که وزیر 

آموزش وپ��رورش در ای��ن زمین��ه اصرار داش��تند 
که به س��والات نمایندگان مجلس پاس��خ دهند و 
تحقیق، تفحص و اس��تیضاح انجام شود. دبیرکل 
کانون تربیت اس��لامی ادامه داد:  یکی از مهم ترین 

پرسش هایی که در استیضاح 
وزیر آموزش وپ��رورش مطرح 
می شد بحث صندوق ذخیره 
فرهنگیان بود اما به رغم اصرار 
وزی��ر آموزش وپ��رورش برای 
پاسخگویی، رئیس جمهور، وی 
را برکن��ار ک��رد و این موضوع 
این پرسش را مطرح می کند 
که چرا رئیس جمه��ور اجازه 

نداد آقای فانی به نمایندگان مجلس پاسخ دهد و 
قضایا شفاف شود. وی با بیان اینکه اتفاق ناگواری 
رخ داده و باید با خاطیان برخورد شود، افزود: برای 
انبوه پرسش هایی که برای معلمان ایجاد شده است، 
جا دارد رئیس جمهور به عنوان رئیس  دولت و اینکه 
این اتفاق در دولت وی رخ داده است، پاسخگو باشد. 
حالا که وزیر آموزش وپرورش نیست، رئیس جمهور 
مسؤولیت را بپذیرد و برای فرهنگیان توضیح دهد 
و شفاف  س��ازی کند که چه اتفاقی افتاده اس��ت. 
فرش��یدی اضافه کرد: رئیس جمهور توضیح دهد 
که چه افرادی در اختلاس و سوء استفاده ها دست 

داشتند و چه افرادی حامی این افراد بودند که آنها 
منصوب ش��دند و چه اقداماتی برای برخورد با آنها 
صورت گرفته است. وی ادامه داد: برخی از افرادی 
که در صندوق حضور داشتند، فعال سیاسی بودند 
و این پرس��ش مطرح می شود 
که آیا ای��ن انتصابات با هدف 
این بوده که س��رمایه معلمان 
ب��رای حزب خاصی اس��تفاده 
ش��ود و از آن ح��زب و گ��روه 
خاص حمایت ش��ود و آیا این 
انتصابات هدف و قصد خاصی 
را دنب��ال کرده اس��ت؟ وزیر 
اسبق آموزش وپرورش تصریح 
کرد: در حال حاضر ش��خصی که رئیس جمهور به 
عنوان وزیر آموزش وپرورش به مجلس پیشنهاد داد، 
منس��وب به همان طرز فکر، حزب و گروه سیاسی 
است و پرسشی مطرح است که چرا فرد بی طرفی 
را از نظر وابس��تگی به آن گ��روه، معرفی نکرد که 
به شفاف س��ازی پرونده صندوق ذخیره فرهنگیان 
کمک کند و برای احقاق حق معلمان تلاش کند. 

دانش آموزان ابتدایی بدون متولی! ■
صندل��ی معاون��ت آم��وزش ابتدای��ی وزارت 
آموزش وپ��رورش در این وزارتخانه خالی اس��ت؛ 
محم��د دیم��ه ور اس��تعفا داده و هنوز کس��ی به 

عنوان جایگزین وی معرفی نش��ده 
اس��ت. ای��ن روزه��ا و درحال��ی که 
وزارتخانه با سرپرست اداره می شود، 
خبرهای خوشایندی از وزارتخانه به 
گوش نمی رس��د؛ مدرسه ای نوساز از 
دانش آموزان گرفته می شود، معاون 
ابتدای��ی وزارت آموزش وپرورش در 
محل کارش حضور ندارد، 7 میلیون 
دانش آموز ابتدای��ی متولی ندارند و 
تمام این حاشیه ها نشان از آشفتگی 
در وزارت آموزش وپرورش دارد که جز 
نگرانی و سوءاستفاده های  تشویش، 
احتمالی از این آش��فتگی چیزی به 
دنبال ندارد. دوازدهم مهرماه س��ال 
جاری نامه استعفای محمد دیمه ور 
در ش��بکه های اجتماع��ی و یکی از 
سایت ها منتشر شد. در این نامه آمده 
بود: »بنا به دلایل و مصالحی، افتخار 
ادامه همراهی در این مسیر نورانی و 
سعادت آفرین را ندارم«. پس از انتشار 
این نامه خبرهایی از پذیرفته نش��دن نامه استعفا 
توس��ط علی اصغر فان��ی، وزی��ر آموزش وپرورش 
س��ابق به گوش رس��ید. در همین ارتب��اط وزیر 
آموزش وپرورش وقت گفته بود: »به هیچ وجه خبر 
استعفای دیمه ور در ارتباط با استیضاح در مجلس 

صحیح نیست. 
وی به بیماری دیابت مبتلاس��ت و سال گذشته 
خان��واده اش به بیرجند رفتند و به تنهایی در تهران 
زندگ��ی می کرد که چند روز گذش��ته اعلام کرد با 
ای��ن وضعیت نمی توان��د ادامه کار ده��د و به هیچ 
عنوان اس��تعفای وی مورد موافقت ق��رار نگرفت«. 
اما بیست وهش��تم آبان م��اه، علی اصغر فان��ی، وزیر 
آموزش وپ��رورش ب��ا تصمی��م حس��ن روحان��ی از 
س��کانداری وزارت آموزش وپرورش کنار رفت و روز 
گذشته، خبر استعفای دیمه ور و جایگزینی صادق پور، 
مدیرکل آموزش ابتدایی به جای وی به گوش رسید. 
همچنین خبرهایی از سوی برخی افراد که در وزارت 
آموزش وپ��رورش حضور دارند و بیش��تر در جریان 
امور هستند شنیده می ش��ود که دیمه ور از یک ماه 
پیش رفته است. در همین ارتباط، صادق صادق پور 
گفته است: »بنده سرپرستی معاونت ابتدایی وزارت 
آموزش وپ��رورش را نپذیرفته ام«. در حال حاضر نیز 
خبری رسمی از کناره گیری دیمه ور در پرتال وزارت 

آموزش و پرورش بارگذاری نشده است.

پشت پرده برکناری » فانی« از زبان وزیر اسبق آموزش وپرورش

فرار از شفافیت  در صندوق فرهنگیان!
آوای شهر

فرش�یدی: رئیس جمهور ب�ه عنوان 
رئیس  دول�ت و اینکه ای�ن اتفاق در 
دولت وی رخ داده اس�ت، پاس�خگو 
باش�د. حالا که وزیر آموزش وپرورش 
نیست، رئیس جمهور مس�ؤولیت را 
بپذیرد و برای فرهنگیان توضیح دهد 

و شفاف  سازی کند
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دبیر ستاد احیای دریاچه ارومیه عنوان کرد

هزینه هزار میلیاردی خشک شدن دریاچه ارومیه
رئیس پلیس بین الملل ناجا مطرح کرد

شناسایی خاوری توسط پلیس
گروه اجتماعی: هزینه احیای 
دریاچ��ه ارومیه بی��ن 6 تا 7 
میلیارد دلار تخمین زده شده درحالی که هزینه 
خشک شدن این دریاچه هزار میلیارد دلار است. 
به گزارش خبرگزاری مهر، عیسی کلانتری، دبیر 

و مجری ستاد احیای دریاچه 
ارومیه در گردهمایی احیای 
دریاچه ارومیه ب��ا بیان این 
مطلب گفته اس��ت: »هزینه 
خشک شدن دریاچه ارومیه 
1000 میلیارد دلار است در 

حال��ی که هزینه احی��ای آن بین 6 تا 7 میلیارد 
دلار تخمین زده ش��ده اس��ت و این اعداد نشان 
می دهد احیای دریاچه ارومیه مقرون به صرفه تر 
اس��ت«. وی افزود: در دهه 70 ارتفاع آب دریاچه 
بس��یار بالا ب��ود و راه آهن صوفیان ب��ه ترکیه را 
تهدید می کرد. کلانت��ری ادامه داد: همان موقع 
هم برخی صاحبنظران اع��لام کردند فریب این 
ارتف��اع را نخوری��د، زیرا برداش��ت های آزادانه از 
حوضه آبریز دریاچه آینده آن را تهدید می کند. 

دبیر و مجری ستاد احیا دریاچه ارومیه گفت: در 
آن زمان ارتف��اع آب دریاچه 1278/4 متر یعنی 
حدود 7 متر بالاتر از وضعیت موجود بود. کلانتری 
اظه��ار کرد: آن زمان موضوع را مطرح کردیم اما 
سازمان ها و نهادهای مرتبط گفتند اتفاقی نخواهد 
افتاد و اعتقاد داشتند خطری 
دریاچه را حداقل تا سال ۹5 
تهدید نمی کن��د. وی ادامه 
داد: اما به م��رور، وضع بدتر 
ش��د و برداشت های بی رویه 
از مناب��ع آبی و افتتاح س��د 
یک��ی پس از دیگری در حوض��ه آبریز دریاچه و 
تجاوز کش��اورزان به منابع آبی به صورت آشکار 
اوض��اع دریاچ��ه را وخیم کرد. کلانت��ری افزود: 
سال 82 نامه ای به رئیس جهمور وقت نوشتم و 
رونوشت آن را هم به سازمان رئیس حفاظت وقت 
محیط زیست ارس��ال کردم که وضعیت دریاچه 
خوب نیست اما جواب قانع کننده ای دریافت نشد 
و هردو نهاد اعلام کردند خطری دریاچه را تهدید 

نمی کند.

گروه اجتماع�ی:  »پلیس، خاوری 
را شناس��ایی کرده اما برای ادامه 
بای��د مقامات قضایی و سیاس��ی اق��دام کنند.« به 
گزارش ایسنا، س��ردار »مس��عود رضوانی« رئیس 
پلیس بین الملل ناجا در حاش��یه نشست قضات با 

پلی��س بین الملل ناجا با بیان 
ای��ن مطل��ب گف��ت: درباره 
مجرمان��ی ک��ه در خ��ارج از 
کشور هس��تند، خوشبختانه 
70 درص��د از پرونده هایی که 
به ما اعلام ش��ده را توانستیم 

ردیابی، شناسایی یا دستگیر کنیم که از این تعداد 
درصدی را موفق شدیم استرداد کنیم. رضوانی ادامه 
داد: اس��ترداد به اراده سیاس��ی هم ربط دارد، البته 
حتی در مواردی که استرداد صورت نگرفته هم ما 
توانستیم متهمان را محکوم کرده و حقوق شاکیان 
را بگیریم. رئیس پلیس بین الملل ناجا با بیان اینکه 
پیگیر پرونده افرادی که در خارج از کشور دستگیر 
می ش��وند هس��تیم، خاطرنش��ان کرد: وزارت امور 
خارجه پیگیر این موضوع اس��ت و ما هم در موارد 

گوناگون پیگیری های لازم را انجام می دهیم. وی با 
بیان اینکه از طریق اینترپل با 1۹0 کش��ور جهان 
ارتب��اط داریم، گفت: با آمری��کا از طریق دبیرخانه 
ارتباط داریم و با رژیم صهیونیستی نیز هیچ ارتباطی 
نداریم، ارتباط ما با پلیس کش��ور ها خوب اس��ت و 
بعد از آن اراده سیاسی است. 
رئیس پلی��س بین الملل ناجا 
درب��اره اینکه آیا فضای برجام 
تغییری در ارتباطات اینترپل 
ایجاد کرده یا خیر، افزود: ما در 
اوج تحریم ها نیز ارتباط خوبی 
با کشورهای دنیا داش��تیم و پس از برجام نیز این 
ارتباط حذف نشد و از این رو برای ما تغییری نداشته 
اس��ت. همانطور که می بینید پرونده های سنگینی 
مانند آقای خاوری هیچ تغییری نکرده، الان پلیس، 
خاوری را شناسایی کرده اما برای ادامه باید مقامات 
قضایی و سیاسی اقدام کنند. ما با مقامات اینترپل 
در ای��ن باره صحبت کرده ایم و نمی دانم سیس��تم 
قضایی کانادا چطور است که بعد از سال ها هنوز به 

آن رسیدگی نشده است.

پلیسمحیط زیست

 دانش آموزان ابتدایی بدون متولی!


